
ROMANIA
JUDETUL CLUJ
CONSILII-IL I-OCAI,
AL ORATULUI HT]L,DIN

PROCES - VERBAL

incheiat azi 12.08.2024 cu ocazia iedintei extraordiuare a Consiliului l,ocal Iluedin.

$edinla a lost convocatll prin dispozilie de citre I']RIMAR, prezenta rnen!iune realizindu-se in
oonfonritate cLr O.U.G. nr. 5112019 privind Codul Adrrinistrativ.

DI. Secrctar Cozca I)an declard deschisd;edinta;i se colrstatd cd dintr-un btal de 15 consilicri, sunt

prezenli l2 (Traica Nicolae. Ruzaq Fe kctc Maria, Firca; CatAlin, Matii Horea Dorin. Mereu I-iviu, Stingi
Mariana (prczcnta on-lirc), Popa Pol Vasile, Schvarcz Tibor, Sirnpliccan Horea Dan. Cobli;an Anca Clistina,

Ciota Marius losif. Antal $tefan, absenti(Achim Cdlin, Goga Oana Raluca, Nicola Anarraria).

Dl. Secretar supune la vot Procesul Verbal al ;edirtei din dala de26.01.202,i si se aprobd in urlnirtitatc.
Se supune la vot Ordinea de zi si se aprobd in unarirritate.
Dl. consilicr Simplicean Horea Dan prezintd proiectul de hotirAre avizat dc conisia clc spccialitatc

privind aprobarea trecerii din domenir-rl public al oraqului Huedin ir donreniul plival aJ ora;ului Iltredirt,

scoatcrca din firnc{iunc ;i casarca activului flx corpolal ,.CAZAN din Centrala 
-l'ernrici 

pe I utnegus a OtaEului

Huedin. nr.inventar 2200157 ou valoarea de,184.806,78 lci, rcscpctiv achizitionarea unui nou sistem dc

incdlzile cr.r cazan nou ;i echiparnentele aferente de citre SC Salubritem Selv SllL llLrcdin.

Dl. Secretar menlioneazA cd pcntru aprobarc cstc nevoie de 8 voturi.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneazi cI au fost achizilionat ur S.l" 1;r'ivind Strategia alinrentdrii

cu energie termici ir sisterr cenlralizat 2020- 203 1 iar in 2019 s-a ficut un uoLr S.F in care se menliona ci
este necesard reabilitarea re{elei tenrioe. men{ionAndu-se cd cxistd pierderi din caLrza vechimii instala{iilor din

centrald, rnen{ionind cI achizitiile sunt in subordinea directiei econorrticc.

D.na dircctor econorric Pandrea Rodica mentioncazd ca nu este lreaba dircctortr]ui ecoronric punerea itt

practica a acestor Studii de Fezabilitatc.

D.na Viceprirral mentioneazi oi rispunsul trebuie sd-l dca SC SalLrbriternr Sen, SRL saLt corduoerea

antcrioard.

D.na dir. econorric mcntioncazi cf, societatea de ternroficarc trebuia si prezinle rapoa c dc actir itrtc.

Dl. consilier Ciota Malius Iosif rnentioreazi cI in accst an au fost inchise doLri apcluri pcntrtt proicetc

pc |cabilitare tennici. care nu au fost accesate, men{ionind cd trebuic pfczc|tat (lc cetre societale PlanLrl dc

renlabilizarc a activitati.

D.na director economic rlcn{ioncazd ci s-a vizitat cerltrala tcrmica pertrlr ii se conslata stalca rccstcia.

Dl.consilicl Ciota Marius Iosif rrertioneazi ci dircctorul S(l Salubritemr Scrv SRI- a comuricat cit noua

cenhald costA cca. 1100.000 Euro, intrebdnd cd daci din surrele primitc dc la guvern pentr[ esigttt'rtca

continuiti(ii serviciului de terrr.rie se poate asigura conlinuitatca acestuia, intrebincl clacir existd lbudLrri pentru

extinderea retelelor.

D.na director al SC Salubritclm Serv. SRI-Alina Palca mcntioueaze cA exisli londuri netatnbLtrsabile pe

proiecle pcntru asigurarea fbndLrrilol necesare extinderii lelelelor, ardland cA ccnltala trebuie sd flc nlontatd

pini la inceperea sezonului recc.

Dl.consiliel Ciota Marius I os if rrenlioncazi ci. confbrnr strategici existi o cofirantarc dc I25.000 euro

la o investitie de rnai mult de 3.000.000 euro in carc crau incluse instalatia de cogeuerare portpc dc cidrrra ;i
panouri ternrice soJare.

Dl. corrsilier MatiE IIorea Dorir.r ntcn(ioneazi ci ora;ul ale ncvoic de inlocLrilea Centralei ternice penlrtl

a fi llata irstalate pAnd la sezorrul lece. fiind o altemativd la lolosirea gerzuJLri pcnlrut incilzire, consicie16rcl ci
nu rnai oonteazd perioada arrtelioari, consiclerAlcl sir trcbuic aprobat proiectul qi aclrizitionarea loii cenlralc.



Dl. consilier Ciota Marius Iosif men{ioneazd, cb, are un amendament la art. 2 al proiectului de hotirAre, in
sensul si se aprobe scoaterea din gestiune a centralei vechi ;i valorificarea acesteia.

D.na director economic mentioneazd cd este vorba de aprobarea scoaterii din funcliune a Certralei
termice vechi si casarea acesteia, sunt doui activitlli impreund luate, pe procedura de casare existAnd legislalie
separata.

Dl. consilier Ciota Martius Iosif menfioneazi cd, in 2022 s-au investit 300.000 lei pentru repararea

cazanului la Centrala termic6, intreb6nd daci se mai poate recupera ceva.

D.na director Pasca Alina mentione azA cA, ca:,ar,ul funcjioneazl impreund cu echipamentele montate pe

acesta.

D.na director economic menlioneazd ci din instalalia actuale vor rrai fi folosite doud pompe pentru

centrala nouA.

Dl. Secretar men{ioneazd ce existA o proceduri speciall in legislatie pentru valorificarea tuturor
componentelor rezultate in urma caslrii, iar o comisie va stabili ce se va valorifica din centrald, mentionarrd cE

instalafia centralei este veche de cca.20 ani, insi unele echipamente gi pa4i ata$ate centralei pot fi valorificate.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneaz6 ci incd din anul 2019 trebuia inlocuit cazanul.

Dl. Secretar mentioneazi ci la nivelul anului 2019 costurile cu shimbarea cazanului erau extrem de

mari, solulia fiind inlocuirea acestuia cu unul nou, insd acest tip de cazan nu se rnai llbricI in condiliile in care

instala(iile sunt vechi de cca.20 de ani, o comisie va stabili ce se mai poate recupera din cadrul centralei si se

va, valorifica ca fier vechi, doar componentele care nu mai pot fi folosite gi sunt in stare avansata de degradare

datoritd vechimii qi oricum se va face licitalie pentru achizilionarea centralei, mentionAnd cd ar fi nevoie de un

termen de cca.6 siptdmAni pentru montarea noii centrale.

D.an director economic menfioneazd ca va fi grea procedura de casare si deznrembrare a vechii centrale,

inclusiv partea de valorificare a componentelor.

Dl. consilier Ciota Marius Iosifintreabd de ce a durat atata pand la procedarea de schimbare a centralei.

D.na Paqca Alina men!ioneaza cA au durat mai mult procedurile, s-a incercat s6sirea unui cazan pentru a

fi inlocuit cel vechi gi s-a apelat la o firmd specializata in vederea stabilirii soluliei viabile.

D.na Viceprimar intreabd pe reprezentanta SC Salubriterm Serv SRL daci vor ajunge sumele ob{inute

de societate sau va trebui un ajutor din partea PrimAriei.

D.na director Pagca Alina menlioneazd c[ fondurile societAlii vor ajunge penlru aceast6 lucrare.

D.na Viceprimar mentioneazA ci fondurile alocate de la guvern au fost binevenite si au asigurat

funclionatea Centralei termice de perioadele anterioare c6nd s-au fecut eforturi nari de cEtre primdrie pentru a

se face reparaliile necesare, gi pentru a se rezolva sincopele in fur.rclionarea Cenlralei in sezonul rece si a se

aloca fonduri pentru repararea avariilor la centrale sau re(ea, iar sumele alocate in aceste situatii au fost
necesare.

D.na Pagca Alina r[spunde d.lui Ciota Marius cu privire la posibilitatea subvenliondrii pretului la
energia termica qi urmAtorul sezon rece din sumele primite de la guvern, men(ion6nd ci noul cazan are o
productivitate mult mai mare lic6ndu-se economii la materia primd Ia salariile operatorilor centralei

renuntandu-se Ia programul de lucru de 24 din 24.

Dl. consilier Matig Horea Dorin propune sd fie folositd la centmli;i vcgetalia rezultati in urma

toaletirii copacilor.

Se supune la vot proiectul de hotlrAre $i se aproba in unanimitate cu l2 voturi pentru din l2 prezenli.

Nemaifiind alte probleme de discutat Sedinla se declari inchisd, drept pentm ce s-a inclreiat prezentul

proces verbal.

Seclctar Ceneral IJAT.
C- ozca Dal

Presed inle de sedinti


